

Notulen VuilnisOproer vergadering donderdag 17-04-2025

Voorzitter: Jan

Locatie: Casa Sofia, Louis Bouwmeesterstraat 265 (Slotervaart)

17:30 afvalprikken rondom locatie

18:15 Eten (vooraf opgeven of je mee eet)

19:00 tot 21:00 Vergadering van het VuilnisOproer

Aanwezig:

Jan, Mariam, Jos, Kees, Marion, Rebecca, Nico, Mariam, Zinzi, Wanda, Attie, Jorine, Micha, Hennie, Bienneke, Anne,

Later aanwezig: Wout & Cygnea

Halverwege vertrokken: Frank en Marie Anne

Prikt & eet mee, maar is niet bij de vergadering: Nazmi

Opening met kort rondje voorstellen, nieuwtjes, agendavaststelling

Jan opent de vergadering. Aangezien iedereen elkaar kent volgt er een rondje waarin iedereen zijn of haar naam noemt en aangeeft waar hij of zij trots op is. Alleen Mariam stelt zich iets uitgebreider voor, omdat ze voor het eerst aanwezig is.

Jos: Ik ben trots op jullie van het VO, maar ook trots op onszelf omdat we met Rebecca sinds kort een nieuwe burenprikgroep bij de Calandlaan hebben. We hebben net een spontane actie gehouden en de speeltuin is nu zo schoon. Vanmorgen kwamen de jongens die daarbij hebben geholpen langs en die vroegen of we vandaag weer gingen prikken.

Kees: Ik ben BBV in de buurt van het Caland Lyceum. Trots op onze grofvuilplek die op donderdag altijd vol is en op vrijdag weer helemaal leeg. We hebben ook een leuke prikgroep, die vijf keer per jaar in actie komt.

Frank: Woonachtig in Slotervaart en ik ben nu druk bezig met de Schoonste School van Nieuw-West wedstrijd. Ik ben heel trots op de groepen van de scholen, hoe ze het schoonhouden. Ik moet nog elf scholen bezoeken.

Marion: Ik ben lid van prikgroep De Kuil.

Rebecca: Ik ben trots op de actie samen met Jos en dat er zo veel kinderen hebben meegedaan.

Nico: Ik ben trots op het feit dat ik een melding deed en dat die volgende dag al werd opgelost. Nog niet eerder meegemaakt.

Mariam: Ik ben studente aan de Hogeschool van Amsterdam en loop momenteel stage bij de gemeente Amsterdam Nieuw-West, binnen het team van schoon, heel, veilig. Ik zit inmiddels in jaar 3 en ben trots op de doelen die ik heb behaald.

Zinzi: Ik ben trots op de samenwerking tussen VO en de gemeente, het is een bumpy road, maar er is veel vooruitgang.

MarieAnne: Ik woon hier om de hoek en doe mee aan de [proef met de grofvuiltegel](#). Ik meld daardoor ook niets en ik merk dat het soms door andere burens wordt opgeruimd. Daar ben ik blij mee.

Wanda: Ik kom uit Slotervaart en daar heeft Larissa een graffiti laten maken onder het spoor. Dat is nog altijd erg mooi. Er is wel een keer iets overheen geklad en de kunstenaar van die graffiti was dat toen aan het verwijderen met speciaal spul. Hij werd toen door een voorbijganger aangesproken wat hij wel helemaal aan het doen was met 'hun' kunstwerk. Dat vind ik echt goed.

Attie: Ik ben trots op mijn uithoudingsvermogen t.a.v. rondslingerend vuil. Ik ontsteek veel minder vaak in woede als er weer rommel ligt na het prikken.

Jorine: Ik ben trots op Rebecca en Jos, omdat we een leuk gesprek hebben gehad en door hun observatie en analyse kunnen we een nieuwe actie opzetten vanuit het VO. Ze brengen het weer in beweging.

Jan: Ik ben trots op het succes van de afvalzakkenplek, het werkt! Ik heb vandaag de zevende geplaatst in de Lutkemeerpolder samen met Ruud, een BBV uit Badhoevedorp. Dat is over de grens van Amsterdam, maar hij loopt daar vaak en wil zich over dat gebied ontfemen.

Micha: Ik ben trots op twee grofvuilplekken die spectaculair verbeterd zijn. Ik heb vanmorgen nog SIG-melding gedaan die snel is opgepakt, daar ben ik ook trots op.

Bieneke: Trots op de schone containers waar ik adoptant van ben en op mijn dochter van zeven die het belangrijk vindt om vuil te prikken.

Anne: Ik ben trots op iedereen hier en op alle projecten die lopen. Het wordt weer mooier weer en daardoor ligt er ook weer meer vuil, maar er komen ook buurtbewoners op me af voor hulp als ze me bezig zien.

De bestaande agenda wordt vastgesteld.

Notulen vorige vergadering

Jan vraagt of iedereen eerlijk kan aangeven of zij de notulen van de vorige vergadering hebben gelezen. Hier wordt wisselend op gereageerd. Er zijn verder geen op- of aanmerkingen op de notulen, maar Jan is hier benieuwd naar, omdat het een fors bedrag per jaar is. Als de notulen door niemand worden gelezen, moet hier over nagedacht worden.

Anne: Ze zouden bijvoorbeeld drastisch ingekort kunnen worden of in een andere vorm gegoten worden, met een actielijst met afspraken. Niet alle informatie is relevant voor iedereen; het is vaak een lijvig document.

Jan: Hoe het nu gaat, is dat Bieneke de hele vergadering uitwerkt na het bijwonen van een vergadering die ook opgenomen wordt. Naderhand loopt Jan erdoorheen en voegt links toe en past waar nodig informatie aan. Dat kost mij nog zo'n twee uur. Het is echter wel belangrijk, ook als naslagwerk.

Wanda: Ik lees ze alleen als ik niet op een vergadering aanwezig was. Het is voor de verenigingsvorm wel van groot belang dat besluiten en hoe de besluitvorming tot stand komt vastgelegd worden. Ook voor over twintig jaar.

Jan: Proef ik dan nu dat we doorgaan op de manier waarop we het doen?

MarieAnne: Kan het niet sneller met een digitale tool (AI)?

Anne: Dit hebben we geprobeerd, maar dat werkt nog niet optimaal. Je krijgt dan een document waar alles in staat. Bienneke filtert heel veel van wat er gezegd wordt en dat kan een online tool gewoon nog niet.

Bienneke: Twee uur aan vergadering uitwerken met zo'n vijftien tot twintig verschillende sprekers is heel erg veel werk. Ik stuur dan wel een factuur voor het maken van de notulen, maar niet met mijn normale uurprijs en neem ook niet alle uren die ik eraan besteed mee, omdat ik het VO een belangrijke club vind en daaraan wil bijdragen. Ik begrijp dat het een kostenpost is, maar dat komt ook omdat het veel werk is.

Nico: Ik vind het heel fijn dat de notulen worden gemaakt en zie de meerwaarde ervan in. Voor de impact en voor de toekomst is het van groot belang dat we het op deze manier zorgvuldig blijven doen.

Jan: Ik merk dat veel mensen die er niet zijn, ze wel lezen. Ook Nazmi leest ze en die komt er wel eens op terug. Het werkt ook voor mijzelf als to-do-lijstje.

Jorine: Ik stel een tussenoplossing voor. Voor vergaderingen wordt de actielijst kort samengevat en een keer in de zoveel tijd kom je samen om de voortgang ervan te bespreken. En daar wordt dan een uitgebreider verslag van gemaakt. Ik hoor dat er veel tijd en geld aan besteed wordt, dus we moeten daar reëel in zijn. Als historica vind ik het heel belangrijk om het proces te kunnen volgen, maar dat hoeft niet bij iedere vergadering zo vastgelegd te worden. Dat kan aan de hand van een actielijst.

Jan: Voor nu hoor ik vooral dat we doorgaan op de manier waarop we nu notuleren, dus de arbeidsintensieve en zorgvuldige methode, inclusief een samenvatting.

Anne: Suzanne stelde nog een vorm voor waarbij je een aparte ledenlijst hebt voor de mensen die vaak komen en een doorwerkdokument met terugkerende onderwerpen, waar je een update aan kunt toevoegen. Misschien is dat nog een optie?

Jorine: En dat je misschien als lid zelf dingen update, binnen een eigen project? Dat scheelt werk.

Jos: Het is goed als feedback voor onszelf om alles uitgeschreven te hebben, maar to-do-lijstjes zijn het belangrijkste. En is roulerend notuleren geen optie?

Jan: Er is in ieder geval voldoende input om hier nog even naar te kijken, voor nu besluiten we de huidige vorm te behouden.

Mededelingen voorzitter

Jan: We hebben inmiddels 351 leden. Ik heb Marion vorige keer toegezegd dat ik verslag zou uitbrengen van het gesprek met Germaine met de communicatieafdeling binnen de gemeente. Dat is niet doorgegaan, omdat communicatie niet met ons in gesprek wilde zonder dat de hoofden van de afdeling daarbij aanwezig zouden zijn. Germaine was daar helemaal niet blij mee, ik evenmin. Het maken van een nieuwe afspraak is heel lastig, omdat er een hoop extra mensen bij aanwezig moeten zijn. Wordt vervolgd.

Jorine: De aansturing gaat topdown, dus als je het hoofd van een afdeling spreekt, kunnen dingen wel sneller gaan.

Jan: Wij zouden een gesprek hebben met de verandermanager, om hem/haar van input te voorzien van bewoners die gebruik moeten maken van die communicatie. Dat lijkt mij goud,

als je dat aangeboden krijgt. Zo wordt het kennelijk niet gezien, maar wellicht verandert dat nog.

Dan ga ik verder naar de boomspiegels. Dat is n.a.v. Constance die bij haar grofvuilplek – die zij tevens monitort na plaatsing van een tegel - een boomspiegel heeft aangekleed met plantjes om bijplaatsing daar te voorkomen. Dat werkt goed. Tegelijkertijd begon jij daar ook over Micha, wil je er wat over vertellen?

Micha: In Osdorp De Punt hebben we tientallen grofvuilplekken en op Langswater staan vlakbij die plekken bomen waar van alles tegenaan geplaatst wordt. Er ligt altijd glas in de boomspiegels. We hebben de gemeente zover gekregen om volgende week met ons een schouw te doen langs die plekken om te kijken of we op kosten van de gemeente daar tuintjes omheen kunnen plaatsen. Liefst ook om de containers en de laadpalen die er staan.

Jan: Ik hoef aan jou niet te vragen of je dat wilt monitoren, want dat ga je toch doen, maar kun je ook het vervolg in de gaten houden?

Micha: Nee, daar heb ik geen tijd voor, maar ik hou het wel in de gaten.

Jan: Interessant, want als de gemeente er geld voor over heeft, waarom dan ook niet op andere plekken die dat nodig hebben?

Kees: Ik zou graag nog iets zeggen over het vorige punt over de communicatie. Is het niet goed om de casussen die we hebben aangeleverd op te splitsen, zodat het sneller besproken kan worden? Dan hoeven niet alle verschillende afdelingshoofden beschikbaar te zijn voor 1 vergadering. maar cluster je een paar onderwerpen per keer.

Jan: Goed punt, punten als de website, meldingen, containeradoptanten bijvoorbeeld. Waar gaat jullie voorkeur naar uit, wat moet als eerste op het gebied van communicatie besproken worden?

Kees: De reflectie en terugkoppeling op SIG- of containeradoptantmeldingen vind ik een drama. Niet alle meldingen komen bij dezelfde afhandelaar, daarin is veel verbetering mogelijk.

Jan: Ik kijk nog iets hoger; als ik iets meld over een autoband, dan krijg ik de melding: we gaan controleren of de autoband er ligt. Dat vind ik een fout antwoord, want ik stuur een foto, dat wordt gevraagd. Ik wil horen: hartelijk dank, we gaan deze weghalen. Dat heeft niets te maken met welke afdeling het afhandelt.

Nico: Dus wat blijkt, is dat de foto die jij meestuurt, ergens blijft liggen.

Jan: Ik twijfel over de afhandeling van meldingen in het algemeen. Daar is veel onrust.

Attie: Ik krijg soms zulke waanzinnige antwoorden, dat ik me echt afvraag wie er op die meldkamer zitten.

Wanda: Het hoeft natuurlijk ook niet aan de medewerkers te liggen. Het kan te maken hebben met de tijd die ze ervoor krijgen, onderbezetting of met hoe ze geïnstrueerd worden.

Jan: Kortom, de verbetermanager moet hiermee aan de slag, want er gaat veel mis; rare reacties, trage afhandeling of miscommunicatie.

Eric: Je moet er altijd van uitgaan dat degene die de melding doet, de waarheid spreekt. Wat er na een melding gebeurt, moet verbeterd worden. Daar zou ik communicatie mee confronteren.

Wanda: En ook wat het gevolg kan zijn van slechte communicatie.

Jan: We zijn nu nog bezig met het maken van een nieuwe afspraak, het contact met Germaine is heel goed. Ze zit heel dicht op de mensen en kent iedereen.

Attie: Is het jullie bekend of zo'n autoband ook gemeld kan worden door de grofvuilmensen zelf of dat dat altijd door een buur gedaan moet worden?

Jan: Goede vraag, dat zal ik nog eens uitzoeken. Ze kunnen wel zelf meldingen doen. Van Germaine weet ik dat er niet meldinggestuurd gewerkt wordt, maar informatiegestuurd. Wij zijn een radertje in het melden. Alles zit in 1 systeem.

Kees: Tegenwoordig zitten grofvuilteams met zijn tweeën in de wagen. Ik heb gemerkt dat ze een koelkast of pot verf laten staan, maar dat het wel dezelfde dag nog wordt weggehaald. Er wordt ook meer schoongeveegd.

Jan: We halen **het zomerevent van 12 juni** even naar voren, omdat MarieAnne eerder weg moet. Ik weet inmiddels welke wethouder aanwezig zal zijn en dat is waarschijnlijk Van Buren. Ik heb 30 mei met haar een persoonlijke afspraak voor een wandeling waarbij we het zullen hebben over grofvuil. Ik geef verder het woord aan Anne.

Anne: We hebben nog geen definitieve naam voor het event, maar het wordt georganiseerd door schoon, heel, veilig om alle oproeders – vanuit zowel gemeente als VO-leden – in het zonnetje te zetten. Het wordt een wisselwerking tussen ambtenaren en bewoners. Er komt een expositie met daarin een overzicht van projecten waar het VO mee bezig is (geweest), maar ook het vervolg van de projecten van Evelien en de social designers die vorig jaar in het tuinstadhuus een expo hadden. Het event is in het Van Eesteren Paviljoen en er komen buiten ook een paar tenten te staan waar workshops te volgen zijn. Er zal ook een podium zijn waar een “klikoband” (Westside Kawina) zal optreden. Het wordt allemaal door een professionele producent en communicatiepersoon opgezet. Het is nog erg in de maak, dus als je nog ideeën hebt of bij wilt dragen, dan kun je dat aan Anne doorgeven. De hoofdonderdelen van het VO zijn:

1. De nominaties voor de Gouden Gripper en het stemmen hierop
2. Het lanceren van onze peukencampagne, we zullen pocket ashtrays en peukeblikjes uitdelen. Er komt hiervoor ook een banner en een video. In het weekend erna vindt er in het Sloterpark een festival (Mystic Garden) plaats waar we pockets ashtrays uit gaan delen en de peukencampagne goed in beeld is.
3. Een afvalquiz met een prijs, daar houden MarieAnne en Wanda zich mee bezig.

Wanda: We willen graag weten wat het budget daarvoor is, zodat we weten hoe we de quiz met prijs kunnen vormgeven. Als dat duidelijk is, kunnen we beginnen.

Anne: Daar kunnen we het zo een op een over hebben.

Jorine: Is dit ‘ons’ event?

Zinzi: Het is een co-creatie.

Jorine: Ik zou in het programma graag terug willen zien wat we als VO zoal hebben gedaan en voor elkaar hebben gekregen de afgelopen jaren.

Zinzi: Er kan nog steeds input geleverd worden, graag zelfs.

Anne: Er komt sowieso een presentatie van wat we hebben gedaan/ bereikt. (4.) We hebben trouwens nog wat handen nodig tijdens het event; zoals hosts en hulp bij opbouwen/ klaarzetten.

Jan: Als er verder geen vragen over zijn, gaan we verder met de mededelingen van de voorzitter. Ik geef Jos het woord over de stoute rode Calandbakken.

Jos: **Het stoute rode bakken-plan** komt voort uit het verhaal van Jorine. Daar wilden Rebecca en ik ook iets mee doen bij de Calandlaan. Hier zijn avondwinkels, taxi's en er blijft altijd veel rotzooi achter op de parkeerplaatsen. De gemeente doet wel zijn best, er wordt vaker geveegd bijv. Dat stimuleerde ons om te kijken wat er nog meer gedaan kan worden. Daarop bedachten wij om dit samen met de ondernemers en de rode bakken te doen. We

denken aan een kortlopende actie met drie à vier bakken. Die moeten wel bemand worden en mijn vraag aan jullie is dus: hoe legen we die?

Rebecca: Het idee erachter is ook om te kijken of we het gedrag van mensen kunnen veranderen met die bakken. Met name de mensen die in de auto zitten te eten en vervolgens hun afval uit het raam kieperen. Daarnaast staan er weinig vuilnisbakken.

Jorine: We hebben heel specifieke plekken bekeken voor die bakken en hebben een beeld kunnen vormen wie/waar de problemen liggen. Die vaste groepen kunnen we benaderen. We willen ook de gebiedsmakelaar bevragen, waar kan hij bijv. helpen? We willen data genereren en de communicatiestroom verbeteren.

Zinzi: Bij het Calvijn hebben we goed contact met de directeur. Die vindt connecties met de buurt belangrijk en wil graag een buurtfeest daartoe organiseren op 9 juli. Hij krijgt echter weinig respons van bewoners. Misschien is het wel leuk om met leerlingen een prikactie te organiseren op die plekken.

Eric: In termen van ondergrens/ bovengrens voor dit geval; het ergste wat ik nu gehoord heb, is dat chauffeurs hun vuil op straat kieperen. Vervolgens gaan we proberen om mensen uit te nodigen om dat niet te doen maar om de bak te vullen die er staat. Dan kun je kijken naar het andere uiterste; als ik m'n vuil netjes in de bak gooi, staat er een sticker op van de gemeente met de boodschap dat ik 70 euro boete riskeer als ik mijn vuil ernaast gooi. Ik vermoed dat de eerste boete nog uitgedeeld moet worden. Het zou goed zijn om met de gemeente te overleggen welke tactiek je nou het beste kunt toepassen. Er zal toch een vorm van controle moeten komen, in beide gevallen, want het gaat nooit in 1 keer goed.

Jan: Je hebt het over kaders stellen.

Wanda: Als er een puccinibak staat en mensen gebruiken die, dan wordt deze binnen de kortste keren opengetrokken voor statiegeld en ik kan me voorstellen dat dat niet echt bevorderlijk is om mensen ertoe te bewegen hun rommel op te ruimen. Bij het Sierplein hadden we ook van die bakken, maar daar werd van alles mee gedaan (in de fik, gestolen). Ze moeten dus wel echt ergens aan vastgemaakt worden. Daarnaast zou het goed zijn om in de rode bakken rekjes te plaatsen die ervoor zorgen dat het volume beperkt wordt. Anders zijn de zakken veel te groot/ zwaar om ze te legen. W.b. het aanspreken van de vervuiler; ze houden van schoon, als het om hun auto gaat, niet van een schone straat. Dat vind ik een interessante gedachte. Hoe zou je dat kunnen combineren bij het aanspreken van die mensen?

Jan: Ik wil even overschakelen naar Frank, want hij moet zo weg maar heeft ook nog wat te vertellen over [de Schoonste School van Nieuw-West competitie](#).

Frank; Dank je wel. Ik wil graag een update geven. Ik ben 43 basisscholen aan het controleren op educatie over duurzaamheid, hoe ziet het schoolplein eruit etc. Ik heb er nu 27 bezocht, en het gemiddelde cijfer is een 7,1. Best mooi. Vijf scholen doen niet mee aan de competitie (wegens tijdgebrek of onderbezetting bijv.). Met name openbare schoolpleinen zijn een probleem; wie houdt het schoon? Gemeente of de conciërge? Heb zojuist met Nazmi gepraat over een school in Geuzenveld en er zijn een aantal actieve mensen van een paar scholen genomineerd voor de Gouden Gripper. Ik ben benieuwd of jullie kunnen inschatten hoeveel van de reeds gecheckte scholen een brandschoon schoolplein hadden? Dat was er maar 1. Volgende week test ik de laatste scholen, de uitreiking is op vrijdag 25 april.

Eric: Mijn schoolplein werd ooit gedeeld met meerdere organisaties, dus het was moeilijk een verantwoordelijke aan te wijzen. Het beste is om te kijken wie het meest aanspreekbaar is en wat kun je als school doen? Bekijk het per schoolbestuur.

Jan: Dus Frank kan het beste vragen hoe het schoolbestuur of de overkoepelende organisatie denkt dat het zou moeten gaan?

Wanda: Nemen jullie ideeën dit jaar al mee of wordt dat pas volgend jaar? Misschien ook handig om meerdere categorieën aan te houden waarin een school kan winnen?

Frank: We houden het voor nu alleen nog bij uitvoering en daarna pas gaan we evalueren voor de volgende competitie. We nemen dit punt i.i.g. mee. We hebben wel rekening gehouden met verschillende grootten van schoolpleinen en of ze gedeeld, openbaar of particulier zijn. Die kun je niet met elkaar vergelijken.

ACTIEPUNT: Wie is verantwoordelijk voor het schoonhouden van openbare schoolpleinen? Zinzi gaat dit uitzoeken.

Jan vervolgt het gesprek over de [stoute rode bakken](#) bij de Calandlaan. De stoute rode klike heeft vorig jaar al veel informatie opgeleverd. Dat was ook onderdeel van het idee. Het begin van de klike is belangrijk. Er staat nog een rode klike in de Couperusbuurt, eentje achter het Van Eesteren Paviljoen en nog een bij de brug bij de buurtwerkplaats. Deze worden geleegd door de Schone Kansen. Ik heb onlangs twee blauwe klike's gekocht en die wil ik omwisselen voor twee rode, die daarmee vrijkomen. Ik denk dat de kleur belangrijk is in dit project. Ik wil graag het precieze aantal klike's weten dat jullie nodig hebben.

Wanda: Wij hebben nog gele, blauwe en rode klike's die gebruikt kunnen worden.

Jan: Die plek met die laadpaal is ook een goeie. Jullie plekken gaan echter niet door de Schone Kansen geleegd worden, want ze liggen buiten hun gebied. Er moet wel nog een keer een goed gesprek plaatsvinden met gebiedsmakelaar Samuel Tit. We moeten hem bij het plan betrekken, maar er is maar 1 ding wat hij hoeft te doen en dat is zorgen dat die bakken geleegd worden.

Zinzi: Dat gaat niet gebeuren, dat is het beleid van de gemeente.

Jorine: Dat is geen probleem, want wij gaan met dit project aantonen dat die bakken werken op die plek. Dan hebben we data gegenereerd om de gemeente uit te nodigen om daar puccinibakken te plaatsen.

Jan: Geweldig plan om uit te proberen, Jos, heb je voldoende informatie?

Jos: We weten nu even genoeg.

Rebecca: Zijn er nog meer mensen die mee kunnen/ willen helpen uit onze buurt?

Jan: We kunnen in onze database kijken of er BBV's in jullie gebied zijn die kunnen bijdragen.

Jan: Het idee zit 'm ook in de wisseling na een half jaar of zo iets. Het is ook leuk om er iets over te schrijven voor de website.

ACTIEPUNT: Jos en Rebecca schrijven voor VO-website en houden contact met Jorine en benaderen Wanda voor de bakken die zij beschikbaar heeft (Anne checkt: BBV-ers in dit gebied om te betrekken).

Jan: Het volgende punt gaat over **aankomende leefbaarheidsacties**. Schouwen zijn heel belangrijk voor het OV i.s.m. de gemeente. Het levert altijd wat op. Er komen nu twee leefbaarheidsacties aan. Dat zijn een soort schouwen samen met een team van elf man van THOR. Zij gaan dan alles in een keer schoonmaken en aanpakken. Ze vinden plaats in twee gebieden in de eerste week van mei. De eerste is op 2 mei van 9 tot 15 uur, in Osdorp (Wildeman en aangrenzende buurt). Nico zal daarbij aanwezig zijn. Op 8 mei is dat ook van

9 tot 15 uur in de Arondeus & Meerwaldtbuurt, hierbij is Anne 9 uur aanwezig en Jan vanaf 11 uur. De vraag is welke leden/bewoners daar nog meer aan mee willen doen?

Jorine: Wat is de bedoeling daarvan?

Jan: Gewoon meelopen en prikken.

Zinzi: Je hoeft niet de hele dag mee te lopen, het kan ook voor een uurtje. Je komt in contact met de mensen van THOR en van handhaving, het is goed als zij gevoed worden met informatie vanuit de bewoners en je kunt vragen stellen. Tijdens de acties wordt er heel veel gedaan (boetes uitgedeeld, fietswrakken worden verwijderd).

Wanda: Ook goed om hierover een post op de whatsappgroep te plaatsen en duidelijk te vermelden wat de taak van de bewoner daarbij is.

Zinzi: De taak is meeprikken, maar informatie geven en ontvangen over vuil en de buurt is net zo waardevol. Het is niet zoals bij een schouw dat er naderhand nog op wordt nagekomen; het is actiegericht, meteen opruimen.

Wanda: Wij kunnen dus de ambtenaren wijzen op bepaalde plekken en vertellen hoe vaak een probleem voorkomt bijvoorbeeld. Je deelt je beleving als bewoner?

Zinzi: Zo zie ik deze leefbaarheidsacties wel.

Kees: Wat ik moeilijk vind aan dit verhaal is dat Zinzi aangeeft dat THOR geïnformeerd moet worden, maar er wordt al zoveel gemeld door bewoners.

Zinzi: Het is informatie over en weer, dus je komt ook te weten wat ze wel en niet kunnen doen.

Jan: Het is heel interessant om mee te lopen, daardoor realiseer je beter wat er zoal gebeurt.

Wanda: Ik snap Kees heel goed, maar je kunt nu wel een ambtenaar face-to-face vertellen wat er misgaat. Dat heeft een andere impact.

Zinzi: Ik spreek nooit iemand van THOR, omdat het er maar zo weinig zijn. Ik heb ook begrepen dat tijdens zo'n actie mensen van woningcorporaties, gebiedsmakelaars en THOR onderling met elkaar in gesprek raken.

Eric: Het is een heel mooie actie, maar wat gebeurt erna? Het moet ook wat met de wijk doen, die moet inzien dat de buurt zo schoon als vlak na de actie moet blijven en wat daarvoor nodig is.

Jan: Dat is wel de ervaring van de wijk waar Schone Kans aan het werk is geweest; die beleving van de mensen die daar wonen is gestegen van 5,6 naar 8,2. Bovendien zijn ze meer gaan melden.

Jorine: Dit is toch ook wel iets voor BHVs om mee te lopen? Is het bekend waar die zich bevinden in Nieuw-West?

Jan: Dat is bij Anne en mij bekend. Voor deze twee data kunnen wij die kaart gebruiken met BBVs. De leefbaarheidsactie gister in de confuciusbuurt kreeg Anne het draaiboek pas de avond tevoren. Anne: Ik ga het er met gebiedsmakelaar Sander nog wel over hebben hoe we dit beter kunnen aanpakken. De dag was al lang bekend, maar niet het schema.

Jan: Dat moet dan voor alle gebiedsmakelaars duidelijk zijn. Als zij het belangrijk vinden dat wij/bewoners aanwezig zijn, dan moeten we daar goed en op tijd over worden geïnformeerd.

Kees: Tijdens zo'n schouw zou ik graag willen weten wat voor meldingen er zijn geweest.

Als je alle meldingen naast elkaar legt, heb je alle data die je nodig hebt.

Jan (later gehoord): die informatie wordt vooraf gedeeld.

ACTIEPUNT: Anne en Zinzi zoeken uit hoe VO beter en tijdig geïnformeerd kan worden voor toekomstige leefbaarheidsacties.

Betrekken jongeren, vormgeving workshop 12 juni (Mariam)

Mariam: Zoals ik al vertelde ben ik stagiaire binnen schoon, heel, veilig. Tijdens het zomerevent organiseer ik een workshop om jongeren bewust te maken van de afvalproblematiek. Ik wil ze niet alleen bewust maken, maar er ook voor zorgen dat ze lid worden van het VO. Ik wil ook ideeën ophalen om erachter te komen wat hun intrinsieke motivatie is om aan te sluiten en daadwerkelijk mee te doen. Dus niet alleen zenden, maar ook actie. Ik ben benieuwd hoe jullie hier tegenaan kijken en of er ideeën zijn om jongeren te motiveren en te behouden binnen het VO, in welke leeftijdscategorie ongeveer en wat voor bijdragen ze zouden kunnen leveren.

Jorine: Hoe zou je die jongeren willen benaderen en om welke groepen gaat het?

Mariam: Ik heb nu de leeftijdscategorie van 14-23 jaar voor ogen. Dat zijn middelbare scholieren en jongvolwassenen. Daar kan ik ook iets van afwijken. Benaderen gaat via jongerenwerkers en vanuit mijn eigen directe omgeving.

Jorine: Ik merk dat middelbare scholieren vaak groots denken en veel ideeën hebben, maar het in de praktijk brengen, blijkt lastig.

Mariam: Op de donutdag hebben we samen met Anne een miniworkshop verzorgd voor een aantal jongeren. Daaruit bleek dat bijvoorbeeld een beloning hen zeer motiveert.

Meebeslissen was ook een belangrijke motivatie, zodat ze een stukje eigenaarschap ervaren.

Jorine: Vanuit school zou dat bijvoorbeeld ook een studiepunt kunnen zijn. Het is lastig om te bedenken wat de beloning vanuit de wijk zou kunnen zijn.

Mariam: Ik ben ook benieuwd hoe de rol van jongeren binnen een vergadering, zoals deze, vervuld zou kunnen worden.

Jan: Een jongerenafdeling van het VO: JVO, ik zie kansen.

Wanda: Wat jongeren voor ons zouden kunnen betekenen, is data geven over hoe we ze kunnen bereiken. Het systeem van straffen/belonen zou beter omgedraaid kunnen worden. Opruimen/schoonmaken is nu vaak een straf, als je kijkt naar je kamer opruimen of corvee doen op school. Daar moet een positieve draai aan gegeven worden.

Eric: Dat moet kunnen vanuit een lesprogramma. Er is al veel educatie rondom recycling en de energietransitie. Of vanuit een schouw.

Mariam: Vanuit scholen krijgen we toch ook best vaak te horen dat er geen ruimte voor een dergelijk programma is. Dat komt pas later in de vierde of vijfde klas

Kees: Je wilt toch dat er al eerder aandacht aan besteed wordt. Werken vanuit een opdracht is misschien een optie?

Jorine: Dat is ook weleens gedaan en dat was heel succesvol. Het is leuk als leerlingen daarin zelf successen kunnen genereren. Ideeën bedenken is leuk, maar het uitvoeren ervan natuurlijk helemaal. Daar heb je ook een beetje budget voor nodig. Je wilt echt resultaat zien.

Docenten moeten in ieder geval ontzorgd worden hierin.

Wout: Het milieu en de natuur dragen een intrinsieke beloning in zich: een mooi bloemetje, een schone omgeving. Als je vuilprikken kunt koppelen aan natuur, dan ben je al een heel eind. Als je je als VO iets meer buiten alleen vuil oriënteert, zou dat al kunnen werken. Op de montessorischool doen we dit en het is een succes. Puur natuur.

Wanda: Het lijkt me goed om jongeren iets te laten meten, waar is je favoriete hangplek, hoe lang moet je lopen voor een vuilnisbak? Laat ze kijken en leren en bewust worden van hun omgeving.

Mariam: Goede punten, dank voor de input.

Organisatiestructuur VO (beoordelen lijst met waarden en werkgroepjes van initiatieven)

Jan: Dit punt gaan we niet uitgebreid behandelen vanwege de tijd, maar willen jullie dit bestand een keer bekijken? Hierin staan al onze lopende projecten en ik heb er namen bij gezet van mensen van wie ik denk of sondeerde dat ze er wel iets mee hebben. Voel je je ergens toe aangesproken, laat het ons weten (andersom ook).

ACTIEPUNT: bekijk document [organisatiestructuur VO](#)

Peukenplan 2025 (buurtbudget de Aker)

Jan: Ook dit punt bespreek ik kort vanwege de tijd. Er is inmiddels een enorm document met plannen, inclusief een draaiboek voor een filmpje. Kijk er allemaal even naar en als je een bijdrage wilt leveren, zet je naam er dan bij. Dit gaat binnenkort uitgevoerd worden.

ACTIEPUNT: [bekijk document peukencampagne](#)

Nico aan het woord als BBV

Dit wordt doorgeschoven naar de volgende vergadering.

Mededelingen gemeente (Zinzi)

Zinzi: Morgen vindt de ontspuldag plaats van 13-15 op het Sierplein. Het is fijn omdat je bij die organisatie op meerdere plekken je grof afval kwijt kunt en zij zorgen dat het hergebruikt wordt. Het bericht deel ik ook nog even via de appgroep.

Via Pantar zijn er extra ploegen die zowel vegen als prikken.

In Osdorp is een externe avondploeg aan het reinigen, omdat ze met het huidige team het rooster niet rond kregen.

Er is onlangs een storing in het meldingsstelsel geweest, hierdoor kregen melders een tijdje geen antwoord en opvolging kregen (bv Pieter waarschijnlijk).

Anne: Ik heb een mededeling over [Lola Lieven](#) heeft op 17 mei een prikparade van 12:00-13:00 uur. Dat is een redelijk nieuwe soort buurtkamer in Slotervaart. Ze gaan met een soort fanfare rondlopen en ze vroegen of we willen meeprikken.

ACTIEPUNT ZINZI: Bericht ontspuldag in de appgroep delen en flyer naar Wanda sturen. Achterhalen waarom er niet is gecommuniceerd dat er een storing in het meldingsstelsel was.

Rondvraag

Anne: Het lijkt me leuk om Yana en Nico te interviewen als BBV-ers voor de expo tijdens het event. Ik wil ook melden dat er een peukencampagne van goclean van start gaat, zie website voor meer informatie.

Afsluiting 21:02 uur.

ACTIELIJST:

ACTIEPUNT ZINZI: Wie is verantwoordelijk voor het schoonhouden van openbare schoolpleinen?

ACTIEPUNT: Jos en Rebecca houden contact met Jorine, schrijven voor de VOwebsite en benaderen Wanda voor de bakken die zij beschikbaar heeft.

ACTIEPUNT: Anne en Zinzi zoeken uit hoe VO beter en tijdig geïnformeerd kan worden voor een toekomstig leefbaarheidsacties.

ACTIEPUNT ALLEN: bekijk document [organisatiestructuur VO](#) en [document peukencampagne](#) en lever zo mogelijk input voor event 12 juni.

ACTIEPUNT ZINZI: Bericht ontspuldag in de appgroep delen en flyer naar Wanda sturen.

ACTIEPUNT ZINZI: Achterhalen waarom er niet is gecommuniceerd dat er een storing in het meldingsstelsel was.

SAMENVATTING

Jan opent de vergadering. Aangezien bijna iedereen elkaar kent volgt er een rondje waarin iedereen zijn of haar naam noemt en aangeeft waar hij of zij trots op is.

Notulen vorige vergadering

De notulen van de vorige vergadering worden goedgekeurd. Jan polst door hoeveel mensen deze gelezen worden en stelt de notulen aan sich ter discussie. Het is een redelijke kostenpost en de vraag is of het VO wil doorgaan met de notulen in de huidige, arbeidsintensieve maar zorgvuldige vorm. Er wordt besloten om die vorm voor nu te behouden.

Mededelingen voorzitter

Het VO heeft inmiddels 351 leden.

Het gesprek met Germaine met de communicatieafdeling binnen de gemeente heeft nog niet plaatsgevonden. Er wordt een nieuwe afspraak gemaakt met alle gewenste aanwezigen mogelijk op deelgebieden.

Micha gaat een schouw van de gemeente bijwonen in Osdorp De Punt om te kijken of er tuintjes rondom bomen en grofvuilplekken geplaatst kunnen worden vanwege de vele bijplaatsingen.

Anne vertelt over het – nog niet definitieve – programma voor het event op 12 juni. Het is in co-creatie met de gemeente en er kan nog input gegeven worden.

Jos en Rebecca gaan na aanleiding van een gesprek met Jorine Stoute Rode Bakken plaatsen in de buurt van de Calandlaan. Ze hebben wat vragen omtrent het legen ervan en wie waar verantwoordelijk voor is.

Frank geeft een update over de Schoonste School van Nieuw-West-competitie.

Jan meldt dat er twee leefbaarheidsacties op de agenda staan voor 2 en 8 mei. Hiervoor worden nog leden/bewoners gezocht om aan te sluiten.

Betrekken jongeren, vormgeving workshop 12 juni (Mariam).

Mariam vertelt dat ze tijdens het zomerevent een workshop organiseert om jongeren bewust te maken van de afvalproblematiek. Ze vraagt de leden hoe zij hier tegenaan kijken en of er ideeën zijn om jongeren te motiveren en te behouden binnen het VO.

Organisatiestructuur VO (beoordelen lijst met waarden en werkgroepjes van initiatieven).

Jan vraagt de leden om dit bestand een keer te bekijken en eventueel hun naam bij een project te zetten.

Peukenplan 2025

Jan vraagt de leden om dit bestand een keer te bekijken en eventueel aan te vullen met ideeën.

Nico aan het woord als BBV

Dit wordt doorgeschoven naar de volgende vergadering.

Mededelingen gemeente

Zinzi: Morgen vindt de ontspuldag plaats van 13-15 op het Sierplein.

Via Pantar zijn er extra ploegen die zowel vegen als prikken.

In Osdorp is een externe avondploeg aan het reinigen, omdat ze met het huidige team het rooster niet rond kregen.

Er is onlangs een storing in het meldingssysteem geweest, hierdoor kregen melders een tijdje geen antwoord en was er geen opvolging.

Mededelingen secretaris

Anne meldt dat er vanuit buurtkamer Lola Lieven een oproep is om mee te prikken tijdens een prikparade op 17 mei (12 -13 uur).

Anne wil BBVs interviewen voor de expo tijdens het event 12 juni, om te beginnen met Yana en Nico. Zijn er nog andere gegadigden?